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Résumer :

Le processus créatif de la critique a Akkad se manifesta a travers ses théories
qu’il inventa dans la construction du poéme arabe dans la forme, le contenu et la
demande, mais nous avons trouvé une grande puna entre ses idées modernes et
ses ceuvres poétiques. El Ya une différence entre les théories créatives et les
applications 2 eux, ou le dernier bec incarné dans la séparation entre Akkad

poéte et critique.

Les mots clés: le processus créatif la critique _la poéte _ Théorie _ Application

_ Abbas Mahmoud Akkad.

Abstract:

The process of creative critism in Akkad was manifested through his theories
which he invented in the construction of the Arabic poem in form and content
and called for it. However, in our study of the poetry of the writer, it became
clear to us the great difference between what he said and stuck to modern ideas
and what he wrote in his poetic works . There is a difference between his
creative theories and his applications, which caused a gap embodied in the

separation between poet Akkad and Al-kkad critic.

Keywords: creative process _ critic _ poet _ theory _ application _ Abbas
Mahmoud Akkad.




